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Møteinnkalling 

Kommunestyret 
 
Dato: 20.06.2019   
Tid: 10:00  
Sted: Rådhuset   
 
Forfall for politisk valte medlemmar vert å melde via webskjema på kommunen si nettside. 

Forfall for medlemmar frå lag og organisasjonar må ordnast innan laget/organisasjonen. 

Varafolk møter berre etter spesiell innkalling. 

 
 

Agenda: 
10.00 – 10.30 «Leve hele livet» v/Ester Hassel, Fylkesmannen 

10.30 – 11.00 Ung data, v/Tore Flottorp 

11.00 – 11.30 La naturen leve 

11.30 – 12.00 Matpause 

12.00 – 16.00 Kommunestyremøte 
 
 
  

https://www.amli.kommune.no/politikk-og-organisasjon/politikk/melding-om-forfall/
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Saksliste Side 

Godkjenning av protokoll frå forrige møte 

Orienteringssaker 
 

Delegerte saker 
 

Politiske saker 
 

19/52  Områdeplan og reguleringsplan Simonstad næringspark - utsettelse av 
frist for ferdigstillelse 

9 

19/53  Bruk av førkjøpsrett til aksjeposter i Åmli Veksthus AS og salg av 
kommunens aksjer i samme selskap 

11 

19/54  Godkjenning av høringsutkast for arealdel til kommuneplan 2019 – 
2031 

13 

19/55  Godkjenning av nye vedtekter for dei kommunale barnehagane i Åmli 17 

19/56  Framlegg til nye vedtekter for SFO 18 

19/57  Budsjettregulering 1. tærtial 2019 20 

19/58  Rekruttere  og beholde sykepleiere i helse og omsorg 26 

Meldingssaker 
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Saksordførere 
 

19/52  Områdeplan og reguleringsplan Simonstad 
næringspark - utsettelse av frist for ferdigstillelse 

Kari-Anne Håland Moe 

19/53  Bruk av førkjøpsrett til aksjeposter i Åmli Veksthus AS 
og salg av kommunens aksjer i samme selskap 

Sveinung Seljås 

19/54  Godkjenning av høringsutkast for arealdel til 
kommuneplan 2019 – 2031 

Hans Fredrik Tangen 

19/55  Godkjenning av nye vedtekter for dei kommunale 
barnehagane i Åmli 

Anja M. Mølmen 

19/56  Framlegg til nye vedtekter for SFO Jørund Smeland 

19/57  Budsjettregulering 1. tærtial 2019 Reidar Saga 

19/58  Rekruttere  og beholde sykepleiere i helse og omsorg Bjørn Gunnar Baas 

 
 
 
 
Åmli, den 13.06.2019 
 
 
 
Reidar Saga 
Ordfører 
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Godkjenning av protokoll frå forrige møte 
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Orienteringssaker 
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Delegerte saker 

Oversikt over, og de delegerte vedtakene fra mai legges som egen fil på nettsiden. 
  
Vedtakene fra juni, som er listet opp under, og som er offentlige, ligger på nettsiden i filen 
«Kommunestyret 20. juni 2019 - Saksdokumenter med vedlegg. 
 
 
 
 

101/19 Enkeltvedtak om spesialundervisning for skoleåret 2019-
2020 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl §13 jfr Fvl §13.1 
 

 
Arkivsak-dok. 19/10025-2 
Saksbehandler Marion Byggstøyl 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 101/19 
 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
 
 
 

102/19 Enkeltvedtak om spesialundervisning for skoleåret 
2019/2020 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl §13 jfr Fvl §13.1 
 

 
Arkivsak-dok. 19/10036-2 
Saksbehandler Marion Byggstøyl 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 102/19 
 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
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103/19 Enkeltvedtak om spesialundervisning for skoleåret 2019-
2020 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl §13 jfr Fvl §13.1 
 

 
Arkivsak-dok. 19/10243-1 
Saksbehandler Marion Byggstøyl 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 103/19 
 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
 
 
 

104/19 Enkeltvedtak om spesialundervisning for skoleåret 2019-
2020 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl §13 jfr Fvl §13.1 
 

 
Arkivsak-dok. 19/10248-1 
Saksbehandler Marion Byggstøyl 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 104/19 
 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
 
 
 

105/19 Søknad om godkjenning av vald - Tovdal viltlag - innvilga. 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10006-3 
Saksbehandler Olav Vehus 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 105/19 
 
 
Klikk eller trykk her for å skrive inn tekst. 
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106/19 Bygging av sidearm gardsveg Tveit - Anne Lise Skjeggedal 
Sandnes - innvilga. 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10039-3 
Saksbehandler Olav Vehus 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 106/19 
 
 
Klikk eller trykk her for å skrive inn tekst. 
 
 
 
 
 

107/19 Felling av kanadagås - gnr. 27 bnr. 1 - Eivind Gangsei - 
innvilga. 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10045-3 
Saksbehandler Olav Vehus 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 107/19 
 
 
Klikk eller trykk her for å skrive inn tekst. 
 
 
 
 
 

108/19 Felling av bever som gjere skade - gnr 1 bnr. 4 - Kai Olav 
Tveit - innvilga 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10045-2 
Saksbehandler Olav Vehus 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 108/19 
 
 
Klikk eller trykk her for å skrive inn tekst. 
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Politiske saker 

19/52 Områdeplan og reguleringsplan Simonstad næringspark - 
utsettelse av frist for ferdigstillelse 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10188-1 
Saksbehandler Tarjei Retterholt 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 19/52 
 
 
Rådmannens sitt framlegg 
Fristen for ferdigstillelse utsettes inntil flere prosjekter som berører planområdet. Dette 
gjelder bl.a. forholdet til fredet veg mht. byggegrenser og øvrig arealbruk, kryssløsning evt. 
rundkjøring, sikker skoleveg inkludert busstopp og framtidig status for kommunal veg 
gjennom Jordøya. 
 
 
 
 
 
Saksvedlegg 
Notat - Oppsummering mulige tiltak Simonstad med arealkonsekvenser pga Biozin -  rev 
05.06.2019 
 
 
Saksvedlegg som ligg på nettsida 
Store saksvedlegg til saken blir lagt under “Politikk” og “Dokument og linkar til politisk arbeid” på 
kommunensnettside www.amli.kommune.no  
Til denne saka er det følgjande slike vedlegg: 
Ingen 
 
Andre saksdokumenter 
 
 
Kort om saka 
Det foregår for tiden mange prosesser både direkte tilknyttet Biozinetableringen og ikke 
minst arbeid med muligheter og konsekvenser etableringen får for hele Simonstad.  I den 
fasen mange av disse prosjektene foreligger det enkelte prosjektet i mange alternativer eller 
de er ikke kommet så langt at endelig løsning er bestemt. Flere av prosjektene som er i disse 
utredningsfasene vil være avhengige av at forholdene gitt i en endelig reguleringsplan 
muliggjør en realisering av prosjektene. I den videre saken her er det kopiert inn et notat som 
har vært utarbeidet til bruk for å få en oversikt over de prosessene som foregår og det er 
bl.a. brukt som bakgrunn for å gi en samlet framstilling av Biozinetableringen og 
konsekvenser og muligheter som denne gir overfor viktige plan- og samfunnsaktører slik som 
fylkeskommunen, fylkesmannen og Statens vegvesen. 

Multiconsult, som har hatt arbeidet med reguleringsplanen, kunne for så vidt levert et ferdig 
planutkast. Men planen ville manglet mange viktige forutsetninger som ennå ikke er kjente.  

http://www.amli.kommune.no/
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Saken her gir for så vidt ikke kommunestyret noen valg i å utsette eller ikke i og med at det 
ikke foreligger noen endelig planutkast å behandle, men blir mer en grunngitt forklaring på 
hvorfor saken bør utsettes noe i tid. Dette bl.a. på spørsmål i kommunestyret tidligere i år om 
når denne planen kunne ventes å være ferdig. 

 
Merknader / vurdering 
Se vedlegg. 
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19/53 Bruk av førkjøpsrett til aksjeposter i Åmli Veksthus AS og 
salg av kommunens aksjer i samme selskap 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10192-1 
Saksbehandler Tarjei Retterholt 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 19/53 
 
 
Rådmannens sitt framlegg 
Åmli kommune benytter seg ikke av forkjøpsretten til aksjene i Åmli Veksthus AS som Aust-
Agder Næringsselskap AS og AT Skog vil selge til Aslak Askland. Kommune vil heller ikke 
benytte seg av forkjøpsretten dersom Åmli Skogeigarlag senere beslutter å selge sine aksjer 
til samme kjøper. 
Åmli kommune selger alle sine 400 aksjer i Åmli Veksthus AS, pålydende kr. 400 000, til 
Aslak Askland AS for kr. 400 000. 
 
 
 
 
 
Saksvedlegg 
Forespørsel om bruk av forkjøpsrett til aksjeposter i Åmli Veksthus AS 
Styreprotokoll 2019-06-03 - Underskrevet 
Årsregnskap 2018 - Åmli Veksthus AS - Underskrevet 
Forespørsel om kjøp av kommunenes aksjer i Åmli Veksthus AS 
 
 
Saksvedlegg som ligg på nettsida 
Store saksvedlegg til saken blir lagt under “Politikk” og “Dokument og linkar til politisk arbeid” på 
kommunensnettside www.amli.kommune.no  
Til denne saka er det følgjande slike vedlegg: 
Ingen 
 
Andre saksdokumenter 
 
 
Kort om saka 
Åmli kommune, sammen med Aust-Agder Næringsselskap AS, AT Skog SA og Åmli 
Skogeigarlag prosjekterte og bygde i 2004 Veksthuset på Engenes i navnet til selskapet som 
ble etablert for formålet, Åmli Veksthus AS. 

Selskapet og bygget ble dannet for å lage et bygg som gav kontorlokaler til Åmli Regnskap 
AS og AT Skog den gang, samt at det ble bygget med en del ledige kontorer for å kunne gi 
mindre bedrifter og nyetablerere i Åmli en inngang til et kontorfellesskap. 

Åmli Regnskap AS har vært og er fortsatt en stabil leietaker i bygget. Visjonen for at AT 
Skog/Åmli Skogeigarlag er vel ikke helt innfridd, det har aldri blitt etablert et lite skog-
/utmarkssenter slik det var en del tanker om. Øvrige leietakere har stort sett vært firma som 
leier 1-2 kontor, noen stabile leietaker over mange år og en del som har hatt mer kortsiktige 

http://www.amli.kommune.no/
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leieforhold. Totalt sett må det vel kunne hevdes at bygget noenlunde har levd opp til formålet 
som det ble etablert for. 

Åmli kommune har også tidvis leid noen kontorer ved behov, bl.a. til SNU og 
skogbrukssjefen, i en periode leide kirkekontoret og i disse dager leier kommunen 5 kontorer 
i forbindelse med totalrenoveringen av Helse- og sosialsenteret. Sånn sett har Veksthuset 
vært nyttig for kommunen i seg selv, men forutsetningen for at kommunen kunne komme inn 
som leietaker har vært at det har vært ledige kontorer i bygget, noe som i seg selv ikke er en 
positiv faktor. 

 
Merknader / vurdering 
Økonomien i driften har stort sett vært preget av anstrengt økonomi og likviditet, som en 
følge av at ikke alle kontorene har hatt leietakere. 

Aslak Askland AS ønsker å kjøpe selskapet og har planer å drive bygget med fortsatt 
utleievirksomhet slik bygget er bygd for. Trolig vil dette kunne gi en mer aktiv og 
markedstilpasset drift, og sjansen for å få leid ut flere kontorer øke. 

Ved et salg mister Åmli kommune den påvirkningsmulighetene på driften som eierskapet gir. 
Ellers har kommunen til en viss grad kontroll over hva bygget skal brukes til framover 
gjennom de reguleringer som er gitt i reguleringsplanen for området. 

Dersom Åmli kommune skal benytte forkjøpsretten ville det være naturlig å gjøre denne 
gjeldede for alle aksjene som er på salg, også for aksjene til Åmli Skogeigarlag dersom de 
skulle ønske å selge sin aksjepost. Totalt sett vil det si en investering på kr. 1 000 000 for å 
bli eneaksjonær i aksjeselskapet. Prisen er vel i og for seg ikke avskrekkende. Utfordringen 
er å finne en driftsform for bygget som gjør at økonomien i selskapet er noenlunde ryddig, for 
fremtidig drift bør i alle fall leieinntektene på en eller annen måte økes en del. Det er lite å 
spare på utgiftssiden slik bygget har blitt drevet. 

Rådmannen konkluderer, under tvil, med at Åmli kommune ikke benytter forkjøpsrettene som 
nå er ute. 

Som en konsekvens av tilrådingen over om ikke å benytte forkjøpsretten vil rådmannen også 
tilrå å selge aksjeposten for tilbudt pris, kr. 400 000, til Aslak Askland AS.  

Selskapet har ikke annonsert med at aksjene er til salgs, salget har kommet i stand ved at 
Aust-Agder Næringsselskap AS (og AT Skog SA) har fått et tilbud fra Aslak Askland AS om 
kjøp av deres aksjeposter. Prisen ligger innenfor det prisleiet Åmli kommune tidligere har 
solgt sine aksjeposter i andre næringsbygg for. (Tidligere salg av aksjepostene i Åmli 
Verkstedbygg AS, Multicombygget AS og Mezina Industribygg AS) 
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19/54 Godkjenning av høringsutkast for arealdel til kommuneplan 
2019 – 2031 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10002-1 
Saksbehandler Yngve Ramse Trædal 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Planutvalet 13.06.2019 19/57 
2 Kommunestyret 20.06.2019 19/55 
 
 
 
Rådmannens sitt framlegg 
Høringsutkast til arealdel for kommuneplan 2019-2031 godkjennes. 
 
 
Planutvalet sin innstilling:  
Høringsutkast til arealdel for kommuneplan 2019-2031 godkjennes. 
 
 
Formannskapet sin innstilling:  
Høringsutkast til arealdel for kommuneplan 2019-2031 godkjennes. 
 
 
 
 
Planutvalet har behandlet saken i møte 11.06.2019 sak 19/57 
 
Avrøysting: 
Enstemmig for rådmannens innstilling. 
 
Planutvalet sin innstilling:  
Høringsutkast til arealdel for kommuneplan 2019-2031 godkjennes. 
 
 
 
 
  
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.06.2019 sak 19/28 
 
Avrøysting: 
Samrøystes for rådmannen sitt framlegg. 
 
Formannskapet sin innstilling:  
Høringsutkast til arealdel for kommuneplan 2019-2031 godkjennes. 
 
 
 
  



 

  side 14 av 30 

Saksvedlegg 
Kommuneplan sentrum 
Kommuneplan arealdel 
 
 
Saksvedlegg som ligg på nettsida 
Store saksvedlegg til saken blir lagt under “Politikk” og “Dokument og linkar til politisk arbeid” på 
kommunens nettside www.amli.kommune.no  
Til denne saka er det følgjande slike vedlegg: 
Ingen 
 
Andre saksdokumenter 
Ingen 
 
Kort om saka 
Som del av rullering av kommuneplan 2019 – 2031 har arealdelen blitt oppdatert. Innhold i 
oppdateringen følger av kommunal planstrategi 2016 – 2019, vedtatt i kommunestyret 
16.02.2017 (sak 17/10). Her går det fram at oppdateringen vil være en «enkel revisjon av 
arealdelen» og omfatte følgende punkter: 

• Dersom hovedmålene i samfunnsdelen endres vesentlig må arealdelen eventuelt 
revideres 

• Legge inn faktiske endringer i arealbruken siden sist revisjon 

• Gjennomgå tekst slik at denne sammenfaller med de vedtak, avgjørelser og avtaler 
som er gjort siden sist revisjon  

• Oppretting av logiske feil og mangler i tekst, tabeller og plankart 
 
Iht. planstrategien vil revisjonen ikke åpne for innspill til nye byggeområder. Det åpnes 
dermed ikke for nye hytteområder i denne oppdateringen, men dagens hytteområder er 
videreført til ny plan. Utkast til hoved-  og delmål i samfunnsdelen er nå klart, og disse vil 
trolig ikke medføre revisjon av arealdelen.  
 
Tilnærming til arbeidet har vært som følger:  

•  Hente innspill fra andre saksbehandlere på samfunn (teknisk, næring, skog, jordbruk 
og kultur) for «Oppretting av logiske feil og mangler i tekst, tabeller og plankart»  

•  Gjennomføre oppdatering iht. planstrategien. Noen spesielle forhold som har blitt 
inkludert:  

o Vurdere formål for Sletthei-området 

o Vurdere formål for hytter beliggende i «hyttefritt område» 

o Ta med oppdateringer for nye og eksisterende næringsområder 

o Oppdatere for nye naturreservater («frivillig vern») 

o Oppdatering for å tilpasse eksisterende spredt boligbebyggelse som i dag 
ligger innenfor LNF-områder i kommuneplanen (se utdypning i merknader) 

 
Merknader / vurdering 
 
Oppdatering av formålsgrenser i LNF 
 
I tillegg til punktene etter kommunal planstrategi, har det vært innarbeidet en oppdatering for 
å tilpasse eksisterende spredt boligbebyggelse som i dag ligger innenfor LNF-områder i 
kommuneplanen. Dette for å forenkle søknadsprosesser ved mindre utvidelser og tilbygg på 
bolighus, likt som for andre boligeiendommer i byggefelt i kommunen.  

http://www.amli.kommune.no/
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Oppdatering gir ny arealgrense med formålsgrensen rundt boligene, med formålet 
‘boligbebyggelse (1110 Boligbebyggelse) i LNF med egne bestemmelser som styrer hva som 
er tillatt innenfor disse grensene. Gjennomgangen har vært gjort i samarbeid med 
jordbuksrådgiver og skogbruksrådgiver, slik at dyrka mark og/eller områder som vil begrense 
adkomst til jord og skoginteresser ikke påvirkes. Det er videre kun utskilte bolighus fra LNF 
på eget grn/brn som er inkludert. Hovedbølet, samt kårboliger, boenheter etc. som ikke er 
utskilt med eget grn/brn omfattes ikke.  
 
Etter gjennomgang av saker med byggesaksbehandler er det +/- 10 saker årlig som gjelder 
mindre forhold for «rene» bolighus i LNF områder (ikke gårdshus etc.). Gebyret for 
behandling (selvkost) er p.t. 13.308 kr. Nytten av oppdateringen i arealdelen for innbyggerne 
samlet er dermed ca. 130.000 kr/året i rene gebyrer. Da kommunen kun har 
kostnadsdekning, fører det heller ikke til tapte inntekter.  
 
Framdrift på oppdatering av arealdel:  
 
Oppdatering av arealdel har fulgt framdrift under. Dette framlegget til planutvalg og 
formannskap tar forbehold om at det ikke kommer større endringer etter møte med 
planforum 6. juni 2019. Evt. større innspill fra dette møtet vil være klarlagt før selve møtet i 
planutvalget, samt skrivefrist og møte i kommunestyret i juni.  
 

Aktivitet Fremdrift Kommentar 

Hente innspill fra samfunn på «logiske feil og 
mangler i tekst, tabeller og plankart» 

22.2.2019  

Lage oppdragsbeskrivelse til konsulent - inkludert 
definisjon på hva som fortsatt skal være LNF eller 
innenfor nye formålsgrenser med «spredt 
boligbebyggelse 

22.2.2019  

Regelmessig statusmøter og oppfølging av 
konsulent, og involvering av fagrådgivere på 
samfunn 

Mars og 
april 2019 

 

Leveranse fra konsulent med oppdatert 
kartgrunnlag 

19.4.2019  

Kvalitetssikring internt og avklaringer med 
konsulent 

3.5.2019  

Saksfrist for sak til Planutvalg og Formannskap 27.5.2019  

Møte med Planform (fylket) 6.6.2019  

Saksfrist sak til Kommunestyre 6.6.2019  

Møte i Planutvalg og Formannskap 11.6.2019  

Kommunestyremøte 26.6.209  

Høring av plan (samfunn- og arealdel) 6 uker  Gjennomføres høst 2019 
sammen med samfunnsdel 

Komplett liste over konkrete endringer i oppdatert arealdel til kommuneplan 2019 -2031 
 
Følgende er liste over endringer som er inkludert i ny arealdel til kommuneplanen. Alle 
endringene vises i ny kommuneplan Åmli (Planid.2019001) og kommunedelplan sentrum 
(Planid.2019002): 

• Vanlige boligtomter som i dag ligger i LNF områder er endret til boligbebyggelse 
(1110 Boligbebyggelse) Gjelder boligtomter på «normalt» store tomter der det ikke er 
jordbruk- eller skogbruksinteresser 
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• Lagt inn nye veiplaner Simonstad – Hovdefjell. Traseen er lagt inn som en linje 
(planlagt veg) 

• To næringsområder ved avkjøring til Jordøya lagt inn i planen  

• Ny reguleringsplan for hyttefelt ved Vikvatn lagt inn (1120 Fritidsbebyggelse) 

• Endret avgrensing for Gaupeli hytteområde ved Tveitvatnet i Tovdal 

• Alle nye verneområder er lagt inn i planen. Båndlegging etter lov om naturvern (720) 
(Naturbase.no)  

• Kjeøya på Flaten er tatt ut som hytteområde – ligger nå inne som verneområde 

• Grense mellom framtidige hytteområder og verneområder er justert slik at 
verneområdene er beholdt og hytteområdene er klippet. Gjelder F1B Ytre Ramse, 
F32 Dale og F6 Sinevatn 

• Feilretting. Endret området «Sletthei» fra LNRF til (560 Bevaring naturmiljø), Hyttefritt 
område 

• Digitalisering av veilinjer er forbedret – kvalitetsheving fra 0929vegnett 

• Sentrumsområdet Nelaug er digitalisert men de enkelte reguleringsformål – 
Sentrumsområde (1130 Sentrumsformål) er endret til boligbebyggelse, 
næringsbebyggelse osv. 

• Opprettet inn ny planidentitet for kommuneplanen – Planid.2019001 og for 
kommunedelplanen Planid.2019002 

• Lagt inn flomsoner for deler av Tovdalselva og Nidelva (320 Flomfare).  

• Lagt inn Mosberg barnehage som offentlig bebyggelse 

• B6 på Tveit- Spredt boligbebyggelse er endret til boligbebyggelse 

• Det er lagt inn navn og vernestatus på hvert enkelt verneområde. Skrives: 
Verneområde – Kallingsheia  

• Rettet opp feil i overgangen mellom eksisterende kommuneplan og kommunedelplan. 
Hyttefritt område (560 Bevaring naturmiljø) i kommunedelplanen var ikke innlagt i 
kommunedelplanen. Dette samsvarer med kommuneplanen fra 1998 
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19/55 Godkjenning av nye vedtekter for dei kommunale 
barnehagane i Åmli 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10093-1 
Saksbehandler Tore Flottorp 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 19/55 
 
 
Rådmannens sitt framlegg 
Vedtekter for dei kommunale barnehagane i Åmli blir vedteke slik dei ligg føre. Vedtektene 
vert gjeldande frå 1. august 2019. 
 
 
 
 
 
Saksvedlegg 
Forslag til nye barnehagevedtekter 
Gjeldande barnehagevedtekter 
Høringsuttalelse Beverborga barnehage personale og foresatte 
Høringsuttalelse Dølemo barehage foreldrerådet 
Høringsuttalelse Dølemo barnehage personale 
Høringsuttalelse Mosberg barnehage foreldrerådet 
 
 
Saksvedlegg som ligg på nettsida 
Store saksvedlegg til saken blir lagt under “Politikk” og “Dokument og linkar til politisk arbeid” på 
kommunens nettside www.amli.kommune.no  
Til denne saka er det følgjande slike vedlegg: 
Ingen 
 
Andre saksdokumenter 
Barnehagelova 
 
regelverkstolkingar barnehage 
 
 
Kort om saka 
Åmli kommune har i dag eit godt barnehagetilbod. Etter ny pedagognorm og 
bemanningsnorm for barnehagane har Åmli kommune eit tilbod i tråd med dette. Ein har etter 
dette og etter oppretting av ny barnehage på Mosberg sett at ein må justere vedtektene i tråd 
med gjeldande regelverk. 
 
Merknader / vurdering 
 
Åmli kommune har eigen opplæringsplan. Barnehagen har fått ny rammeplan.  
Forslaget til vedtekter har vore til høyring blant tilsette og samarbeidsutvala for barnehagane. 
Desse er lagt ved saka. 
  

http://www.amli.kommune.no/
https://lovdata.no/lov/2005-06-17-64
https://www.udir.no/regelverkstolkninger/barnehage/


 

  side 18 av 30 

19/56 Framlegg til nye vedtekter for SFO 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10094-1 
Saksbehandler Tore Flottorp 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 19/56 
 
 
Rådmannens sitt framlegg 
Nye vedtekter for SFO blir vedteke i tråd med rådmannen sitt forslag. Vedtektene vert 
gjeldande frå 1. august 2019 
 
 
 
 
 
Saksvedlegg 
Forslag til vedtekter SFO 
Gjeldande vedtekter for SFO 
Uttale frå SFO-personalet 
Uttale frå FAU - Dølemo 
Uttale frå FAU Åmli skule 
 
 
Saksvedlegg som ligg på nettsida 
Store saksvedlegg til saken blir lagt under “Politikk” og “Dokument og linkar til politisk arbeid” på 
kommunens nettside www.amli.kommune.no  
Til denne saka er det følgjande slike vedlegg: 
Ingen 
 
Andre saksdokumenter 
Opplæringslova  §13 - 7 
 
https://www.udir.no/utdanningslopet/sfoaks/ 
 
https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Leksehjelp/Regelverk-for-
skolefritidsordningen-SFO/ 
 
 
Kort om saka 
SFO-tilbodet i kommunen er fagleg administrativt underlagt og lokalisert  til Åmli skule. 
Rektor har det overordna pedagogiske, administrative og økonomiske ansvaret for SFO.  
Kommunen har eigne vedtekter for SFO og eigne vedtekter for barnehagane. 
 
Merknader / vurdering 
Skulefritidsordninga skal legge til rette for leik, kultur og fritidsaktivitetar med utgangspunkt i 
alder, funksjonsnivå og interesser hos barna. Skulefritidsordninga skal gi barna omsorg og 
tilsyn, jfr Opplæringslova §13-7 
SFO bør være ein læringsarena som understøtter skulen sitt arbeid med elevane si faglege 
og sosiale utvikling gjennom læringsstøttande aktivitetar og gje rom for fysisk aktivitet og leik. 

http://www.amli.kommune.no/
https://lovdata.no/lov/1998-07-17-61/§13-7a
https://www.udir.no/utdanningslopet/sfoaks/
https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Leksehjelp/Regelverk-for-skolefritidsordningen-SFO/
https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Leksehjelp/Regelverk-for-skolefritidsordningen-SFO/
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Åmli kommune har eigen opplæringsplan. Det vert hausten 2019 sett i gang arbeid med å 
lage ein eigen kommunal rammeplan for SFO. Rammeplanen vil vise retning for innhaldet og 
gje eit sterkare fokus på læringsstøttande aktivitetar i tilrettelagte miljø. Planen vil bli 
utarbeidd i tråd med den nye overordna delen av læreplanen og i samsvar med kommunen 
sine folkehelsesatsingar.I den samanheng kan det vurderast om ein bør endre namnet frå 
SFO til AKS (aktivitetsskulen). Det er i dag mange kommunar som nytter AKS om tilbodet.  
Inndelinga i dei nye vedtektene skil seg noko frå dei gamle. I forslaget er inndelinga 
konkretisert og sett opp slik opplæringslova § 13-7 fastset.  
Forslaget til vedtekter har vore til høyring blant tilsette, FAU ved Dølemo og i Åmli. Nokre av 
innspela som kom er alt teke inn i forslaget til vedtekter. Innspela er lagt ved saka. 
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19/57 Budsjettregulering 1. tærtial 2019 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10004-1 
Saksbehandler Vidar Kyrdalen 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Arbeidsmiljøutvalet 11.06.2019 19/10 
2 Administrasjonsutvalet 11.06.2019 19/18 
3 Formannskapet 11.06.2019 19/30 
4 Rådet for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne 11.06.2019 19/8 
5 Kommunestyret 20.06.2019 19/57 
 
 
Rådmannens sitt framlegg 
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 
 

 
 
 
Arbeidsmiljøutvalet sin innstilling:  
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 
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Administrasjonsutvalet sin innstilling: 
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 

 
 
 
Formannskapet sin innstilling:  
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 
 

 
 
 
Rådet for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne sin innstilling:  
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 
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Arbeidsmiljøutvalet har behandlet saken i møte 11.06.2019 sak 19/10 
 
Avrøysting: 
Samrøystes for rådmannens framlegg. 
 
Arbeidsmiljøutvalet vedtak/innstilling:  
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 

 
 
 
 
 
 
Administrasjonsutvalet har behandlet saken i møte 11.06.2019 sak 19/18 
 
Avrøysting: 
Samrøystes for rådmannen sitt framlegg. 
 
Administrasjonsutvalet sin innstilling: 
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 
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Formannskapet har behandlet saken i møte 11.06.2019 sak 19/30 
 
Avrøysting: 
Samrøystes for rådmannen sitt framlegg. 
 
Formannskapet sin innstilling:  
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 
 

 
 
 
 
Rådet for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne har behandlet saken i møte 
11.06.2019 sak 19/8 
 
Avrøysting: 
Samrøystes for rådmannen sitt framlegg. 
 
Rådet for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne sin innstilling:  
Rådmannen sitt framlegg til budsjettregulering for einingane vert vedteke slik den ligg føre. 
Netto driftsrammer endrast som følgjer: 
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Saksvedlegg 
Notat frå Rådmannen sin stab 
Notat frå oppvekst 
Notat frå Helse -og Velferd 
Notat frå habilitering - og ressurs 
Notat frå Samfunn 
 
 
Saksvedlegg som ligg på nettsida 
Store saksvedlegg til saken blir lagt under “Politikk” og “Dokument og linkar til politisk arbeid” på 
kommunens nettside www.amli.kommune.no  
Til denne saka er det følgjande slike vedlegg: 
Ingen 
 
Andre saksdokumenter 
Ingen 
 
Kort om saka 
I tråd med gjeldande rutinar og Kommuneloven § 47 pkt. 2 og 3 skal kommunestyret 
orienterast om verksemda drivast innanfor dei vedtekne økonomiske rammene.  Dersom det 
ikkje er tilfellet må det settast i verk tiltak for å vinne tilbake budsjettbalansen. 
I saka er det teke omsyn til dei vedtaka som er fatt i løpet av året samt andre eksterne og 
interne forhold som påverkar budsjettbalansen. 
 
Merknader / vurdering 
Budsjettreguleringa vart drøfta i leiarmøte 14. mai 2019.  rådmannen legg fram eit omforent 
framlegg til endring av netto driftsramme for einingane 2018.  Ein viser til notat frå dei ulike 
einingane som ligg som vedlegg til saka. 
 
I K-sak 18/141 (tiltak nr 24) vart det vedteke å avvikle turnuslegeordninga frå mars 2019. Ein 
turnuslegeperiode varer i seks månader. Fylkesmannen var tydeleg på at oppseiingstida er 
på 6 månader og kommunen får ikkje avvikla turnusordninga før september 2019.  Dette gir 
ein meirkostnad for eining for helse og velferd på kr 350 000,-. 
 
Vidare slit avdelinga med å få tak i sjukepleiar på natt noko som fører til innleige av 
sjukepleiar via vikarbyrå til ein kostnad på kr 9 000 pr. natt.  Avdelinga ber difor om 
ekstraløyving på kr 350 000 i høve til dette. 
 
Helse –og velferd har ut frå dette behov for å auke driftsramma med kr 700 000.   
 
Dei øvrige tenesteproduserande einingane ber ikkje om auka rammer, men må vere med å 
dekke meirkostnadane knytt til eining for Helse- og Velferd slik det går fram av vedlegga. 
 
Revidert nasjonalbudsjett (RNB) vart lagt fram 14. mai 2019.  Hovudtrekka kan 
oppsummerast med at skatteveksten vart oppjustert frå 0,4 % til 1,2 % for landet, deflatoren 
auka frå 2,8 % til 3,0 % grunngjeve ved at lønsveksten vart nedjustert (frå 3,25 % til 3,2 %) 
medan det forventast ein noko høgare prisvekst på varer og tenester. 
 
Frå vedteke budsjett 2019 og fram til i dag har renta på lån til flytande renta auka med 0,15% 
p.a. som gir ei meirutgift i budsjettet på kr 100 000.  Dette vert foreslått dekt inn ved å auke 
eigedomsskatteinntektene med tilsvarande beløp i forbindelse med omtaksering av Statnett 
sine anlegg i Åmli. Det kan i denne forbindelse opplysast at Statnett klaga på taksten, men 
har ikkje fått medhald og saken er dermed ferdig frå kommunen si side.  Om Statnett går 
vidare med saka kan ein på det noverande tidspunkt ikkje sei noko om. 

http://www.amli.kommune.no/
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Skatteveksten vart, som nemnt over, auka får 0,4 % til 1,2% i RNB.  Dette gir ein auke i dei 
frie inntektene for Åmli på kr 200 000 i justert prognosemodell for frie inntekter.  
Pr. april 2019 viste skatteinntektene for landet ein vekst på 4,4 % samanlikna med 
inngangen i pr. april 2018. Justert skattevekst for landet i RNB er så langt ein kan forstå eit 
forsiktig anslag.  
 
Med bakgrunn i ovannemnde legg rådmannen fram følgjande forslag til endring av rammer 
for dei ulike einingane; 
 

Eining Endra ramme i kr 

Rådmannen sin stab - 50 000 

Oppvekst - 200 000 

Helse- og velferd 700 000 

Habilitering og ressurs - 100 000 

Samfunn - 150 000 

Skatt, overføringar, renter og avdrag - 200 000 

SUM 0 
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19/58 Rekruttere  og beholde sykepleiere i helse og omsorg 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10282-1 
Saksbehandler Laila Nylund 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 19/58 
 
 
Rådmannens sitt framlegg 
Rådmannen foreslår følgende tiltak: 
Tiltak 1: Bonus til sykepleier som jobber 59% natt på kr. 40.000,- pr år. 
Tiltak 2: Ekstra betaling for å jobbe 3.delt turnus med kr. 2.500,- pr vakt. 
Tiltak 3: Bakvakt betales med kr. 1.600,- pr vakt 
Tiltak 4: Betaling for å ta ekstra vakt i helg sykepleier kr. 2.500,- pr vakt 
   Betaling for å ta ekstra vakt i helg fagarbeider kr. 2.000,- pr vakt 
Tiltak 5: Stipendordning til innbyggere med adresse i Åmli som tar sykepleieutdanning med 
kr. 30.000,- pr år. / totalt kr. 90.000,- for studiet. 
 
Kostnadene vil bli finansiert innenfor driftsbudsjettet i helse og omsorg. 
 
 
 
 
 
Saksvedlegg 
 
         
 
Saksvedlegg som ligg på nettsida 
Store saksvedlegg til saken blir lagt under “Politikk” og “Dokument og linkar til politisk arbeid” på 
kommunens nettside www.amli.kommune.no  
Til denne saka er det følgjande slike vedlegg: 
 
 
Andre saksdokumenter 
 
 
Kort om saka 
Helse og omsorg har utfordringer med å få sykepleiere til å søke på ledig stilling på natt. Der 
har vært en ledig stilling i over 1 år. Den har vært lyst 3 ganger uten at der har vært søkere til 
stillinga. Vi har prøvd å lokke sykepleiere som jobbe dag/kveld til å ta stillinga, uten hell. Vi 
har lyst ut stillinga i ulik størrelse for å se om der kunne være noen som synes at 59% stilling 
på natt er lite, så selv om vi økt stillingen opp til 82% var der ikke søkere. Vi har i kommunen 
tilbud om 8 årslønnsansenitet for nyutdannet sykepleier, det har heller ikke vært motivasjon 
til å søke. 
 
Det siste halve året har vi vært nødt til å bruke vikarbyrå, som er en kostbar ordning. Dette 
har ikke kommunene økonomi til videre. Leder for helse og omsorgs har diskutert med NSF 
ulike løsninger for hva som vi kan gjøre for å rekruttere sykepleiere, samtidig som vi ønsker å 
beholde de vi alt har i kommunen.  

http://www.amli.kommune.no/
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Kommunen har en kostnad på kr. 9.000,- pr natt ved bruk av vikarbyrå. Skulle vi ha brukt 
vikarbyrå til å dekke en 59% stilling på natt ville det ha kostet kr. 1.082.000,- pr år.  
Kostnaden ved ordinær ansettelse ved 10 årslønnsansinnitet vil koste kr. 470.000,- med 
sosiale utgifter.  
 
Helse og omsorg har sett på ulike alternativer for å stimulere til å jobbe i kommunen som 
sykepleier på natt.  
 
Vi har vurdert bonus for å jobbe natt, ekstra betaling pr vakt for å jobbe 3.delt turnus. Vi har 
sett på lik betaling ved å ta bakvakt og ta å jobbe ei ekstra helg.  
 
Der er mye forskning som sier at det å jobbe natt er belastning for helsa. Og spesielt det å 
jobbe 3 delt turnus er ikke bra over tid. Der er større fare for å utvikle kreft, og da spesielt 
brystkreft.  Du vil da få svingninger i døgnrytmene og vil få utfordring med søvn. Av den 
grunn bør det være frivillig å gå inn på en ordning med 3 deltturnus. Noen vil takle det fint og 
andre vil få problemer. Vi har alt høyt sykefravær og ønsker ikke å produsere mer fravær i 
enheten. 
 
Noen sier at det å jobbe natt er helt uaktuelt, og andre sier at det å jobbe 2 netter vil kunne 
gå. Men de som jobber dag og kveld har valgt det utfra både søvn, livssituasjon og andre 
sosiale årsaker. 
 
Vi har sykepleieteam som jobbe ute og inne, og vi har sykepleier som jobber begge steder. 
Selv om vi er en liten kommune opplever vi at det å full oversikt på pasienter ute og inne er 
det ikke alle sykepleiere som har. Det betyr at kvaliteten på tjenesten blir noe redusert ved at 
sykepleieren ikke har kjennskap og kunnskap om pasientene. Ved å jobbe 3.delt vil kunne gi 
økt press som kan gi en negativ arbeidsbelastning. 
 
Men ved bruk at vikarbyrå tilbyr vi dårlige tjenester til en høyrere pris enn ved å bruke egne 
sykepleiere med å gi en bonus. Kvaliteten blir likevel bedre. 
 
En annen utfordring ved å fordele ut 59% på flere sykepleier er at teamene på natt jobber 
godt sammen, og med mange ulike sykepleiere på det ene teamet vil gi fagarbeiderne en 
større belastning.  
 
Åmli kommune har stort sett hatt egne nattvakter, og dag/kveldsvakter. Dette har fungert bra. 
De som jobber natt ønsker jo ikke å jobbe dag/kveld. Og dette må respekteres. Det er viktig 
å ha turnusordninger som er frivillig. 
 
 
For å rekruttere og beholde har vi følgende forslag. Det er fult mulig å ha alle alternativene. 
 
Tiltak 1: bonus til sykepleier som jobber 59% natt  kr. 40.000,-  
Et tiltak med å gi et fast tillegg til de som jobber natt, vil stimulere de til å bli i stillingen.  
 
Tiltak 2: ha en 3 deltturnus for sykepleier innen helse og omsorg. Der sykepleier som alt 
er fast ansatt jobber 2 netter eller 4 netter over en 12 ukers periode. De får tilbud om kr. 
2.500,- pr vakt utover ordinær timebetaling. Dette vil utgjøre: 
 2 netter  kr. 21.500,- pr år 
 4 netter kr. 43.000,- pr år 
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Tiltak 3: fast betaling for å ta bakvakt  kr. 1600,- pr vakt 
I perioder med fravær har vi behov for sykepleier som kan ha bakvakt, da er der 3 
fagarbeider på vakt og skal ha mulighet til å kunne ringe til en sykepleier. I dag så er det de 
sykepleierne som alt jobber 100% som tar bakvakt. De får 100% for å ta bakvakta, og de 
som ikke jobber 100% får betalt time for time. Av den grunn er det behov for å tilby et 
kronebeløp for en bakvakt slik at alle vil være villig til å ta en slik type vakt av og til.  Ved å 
tilby alle kr. 1600,- pr bakvakt vil det ikke ha betydning hvor stor stilling du har. 
 
Tiltak 4: fast betaling for ekstra vakt i helg / sykepleier   kr. 2.500,- pr vakt 
    fast betaling for ekstra vakt i helg / fagarbeider kr. 2.000,- pr vakt 
Helse og velferd har ledig helgestilling som sykepleier, samt at det ved fravær ved sykdom 
eller ferie også vil være behov for at sykepleier jobbe ekstra helg. For å motivere alle 
sykepleiere uavhengig stillingsstørrelse kan en tilby kr. 2.500,- ekstra pr vakt. Helg er fredag 
kveld, lørdag og søndag. 
Vi har også utfordring med ledig fagarbeiderstilling på helg, og tenker at de får tilbud om kr. 
2.000,- pr vakt for ekstra helg. 
 
Tiltak 5: Stipend ordning 
Det å få sykepleiere til å søke jobb i Åmli kommune har i perioder vært en utfordring. For 
mange år siden hadde kommunen stipend ordning for de som gikk på sykepleien mot binding 
i 2 år etter endt utdanning. Det må være ett vilkår at man er folkeregistret i Åmli for å kunne 
få stipend.  
Rådmannen mener at det bør vurderes å innføre stipendordningen igjen. Det foreslås at Åmli 
kommune gir ett stipend på kr 30.000,- pr år i inntil 3 år mot å binde seg til å jobbe i 
kommunen i 2 år etter endt utdanning. 
 
 
Merknader / vurdering 
 
Ved å kunne tilby de faste ansatte en ekstra betaling vil får til økt kvalitet på tjenesten, bedre 
kompetanse og det vil føre til kontinuitet. Det gir en trygghet for pasientene at det er noen de 
kjenner som kommer på vakt.   
 
Ved å tilby økt betaling mener vi vil føre til at vi beholder gode sykepleiere i kommunen.  
 
Hva vil dette koste pr år: 
 
Tiltak 1:  
Vi har i dag 3 sykepleier på natt i 59% stilling. Ved å gi bonus på kr. 40.000,- pr 59% stilling. 
Dette vil gi en økt kostnad på kr. 120.000,- pr år. 
 
Tiltak 2: 
I en turnus på 59% er der 20 vakter i løpet av 12 uker, vil det utgjøre 86 vakter i løpet av et år 
fordelt på ulike sykepleier. De få kr. 2.500,- pr vakt. Dette vil gi en økt kostnad på kr. 
215.000,- pr år. 
 
Tiltak 3:  
Bakvakt på natt blir brukt i nødstilfeller. I 2019 har vi hatt i januar 16 netter med bakvakt, 
februar 0 netter, mars 3 netter og i mai 5 netter. Kostnaden her vil variere så det er vanskelig 
å tallfeste. Med utgangspunkt i disse 25 nettene vil dette ha kostet oss kr. 40.000,-. 
De som tar bakvakt er de som har 100% og får da kr. 1590,- pr vakt. Kostnaden blir ikke så 
mye mer enn i dag. Men ved å ha en lik betaling vil flere av de som jobber deltid også si ja til 
bakvakt. 
 



 

  side 29 av 30 

Tiltak 4: 
I dag har vi ledig 3 hver helg inne på institusjon som vi leier inn på overtid. Igjen så er det de 
som jobber alt 100% som gjerne tar ekstra helger også. Vi å gi en lik betaling vil dette kunne 
bli fordelt på flere sykepleiere.  Kostnaden for en 3.hver helg hele året vil koste oss kr. 
85.00,-. 
For en fagarbeider vil kostnaden blir kr. 55.000,-. 
 
Tiltak 5:  
Stipend til sykepleiere under utdanning: 
Dette vil sikre kommunen tilgang på sykepleiere. Kostnad pr sykepleier vil være kr. 90.000,- 
over 3 år. 
 
Disse kostandene må sees i forhold til bruk av overtid pr i dag, forskjøven arbeidstid og bruk 
av vikarbyrå. 
 
I overtid har helse og omsorg i 2018 brukt kr. 812.000,-. Samt bruk av vikarbyrå kr. 790.000,- 
i 2018.  Vikarbyrå vil koste oss 1.082.000,- pr år i en 59% stilling. 
 
Ved å gå inn for 1 eller flere tiltak vil dette bli en mindre utgift enn i 2018 og i 2019.   
Tiltakene vil bli finansiert via driftsbudsjettet for helse og omsorg.  
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Meldingssaker 

19/2 Melding til kommunestyret 20.06.2019: Forlenget frist for 
utarbeiding av helseoversikt i folkehelsearbeidet 
 
 
Arkivsak-dok. 19/10202-1 
Saksbehandler Randi Skogly 
 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.06.2019 19/2 
 
 
Klikk eller trykk her for å skrive inn tekst. 
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